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Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Balog Zoltá n
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhez ,

„Miért nem vesznek emberszámba egy munkahelyi balesetet szenvedett
közmunkást? ”

címmel,

amelyre a választ , írásban (elektronikus formában) kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !
2017. június 7-én írásbeli kérdést intéztem önhöz, amelyben az Egyeken 2016 . június 23-án történt
üzemi baleset körülményeirő l, a kivizsgálás módjáról kértem információkat .
Alapos a gyanúnk, hogy Domán Anikó közmunkással történ baleset súlyosságát el akarták tusolni . A
hölgy a mai napig viseli a következményeket, azóta sem munkaképes .
A környezetében lévő közmunkások nevüket ugyan nem vállalják, de elmondták, hogy sem
védőfelszerelést, sem baleseti oktatást nem kaptak.
Az ön nevében Cseresnyés Péter államtitkár az válaszolta, hogy a hatóság mindent rendben talált .
Ezután felvettem a kapcsolatot az illetékes hatósággal, akik személyiségi jogokra hivatkozva nem
küldték el nekem azt az orvosi véleményt, amely szerint nem volt súlyos a sérülés .
A kórházi zárójelentés ennek ellentmond, az érintett a baleset óta folyamatosan kezelésekre jár .
A hatóság a jelzéseim után megkereste az érintettet azzal, hogy ismételt jegyzőkönyvet fognak
felvenni ügyében, de ezt már az egri iroda végzi, mivel Domán Anikó Egerbe költözött .
Az ígéret, ígéret maradt, ső t sem Debrecenben, sem Egerben nem állnak vele szóba .
Mi folyik itt Miniszter Úr ?
Önöknek tényleg ennyit ér egy polgár egészsége?
Kit védenek?

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák ,
papírformátumra nem tartok igényt. Válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2017 . szeptember 28

Gőgös Zoltán
országgyűlési képviselő
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